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Referat fra bestyrelsesmøde for Fællesskolen Nustrup-Sommersted 
SKOLEÅRET 2023 - 2024 

 

Dato 19. december klokken 18.30 - 20.30 

Sted Personalerummet i Nustrup 

Deltagere Forældre rep.: Brian Skov, Karina Toftebjerg, Helene Østergaard Boisen, Benny Weisbjerg og Dilek 

Kartal, Luise Bram, Simon Hoffmann Christensen 

Lokale rep.: David Koeslich & Hanne van der Ploeg Holm 

Medarbejder rep.: Nanna Falk Jensen og Ole Thye Gram 

Ledelses rep.: Birgit Staub Olesen, Ulrik Sander Mortensen, Jette la Cour Landergren 

Suppleanter: Henrik Andersen Post, Rasa Dzenkauskiené 

Mødeleder Karina Toftebjerg Jepsen 

Referent Ulrik Sander Mortensen 

Fraværende Luise Bram,  

Bilag  

 

Emne Tid Mål Referat m. tydelige aftaler 

1. Dagsorden 

• Godkendelse 

• Opfølgning 

  Ingen bemærkninger  

Fremtidig mødedag 

tirsdag? 

 Er det muligt at flytte møder 

til tirsdagen? 

Vedtaget: Mødedage bliver flyttet til 

tirsdage fremover. 

Nustrup 

børnefællesskab 

 • Status 

• Afklaring af deltagelse 

til lokalopvisning 

• Kan der afvikles 

sports-uge på 

sammen plads som 

hidtil, mens byggeriet 

står på? 

• Hvad er status på 

arbejdet med p-plads 

Der er en opmærksomhed på at finde 

muligheder, hvor lokalsamfundet kan 

informeres om status på kommende 

byggeri. Det kunne være ved 

lokalopvisningen i marts 2024. Dette 

arbejdes der videre med.  

 

Det vides, her i december 2023, endnu ikke 

i hvilket omfang byggeriet breder sig i 

forhold til at kunne afvikle sports-ugen i 

uge 32 i 2024. Men der er spurgt om en 

afklaring her på ind i bygge styregruppen. 

 

Det samme er gældende omkring 

parkeringspladser ved hallen, som har 

været et drøftelsespunkt løbende i 

processen. Og fortsat er et 

bekymringspunkt for hal-foreningen. 

 

Status ellers er at byggemøder er i gang 

mellem skole, arkitekter og byggeledere. 

Det er info vedr. Internetkabler, brand-

klassifikationer som gennemgås. Det er 

også generelle detaljer om placering af 

kryberum til vuggestuebørn som drøftes. 

 

1. Juli 2024 er stadigvæk planen for at 

håndværkerne kan begynde. 

Vi drøfter hvornår/om man skal genstarte 

drøftelsen i styregruppen omkring 

organiseringen af skole/børnehave/ledelse. 

Det bliver taget op som et punkt i 

kommende styregruppemøde i januar 2024.  

Grøn strategi  Opfølgning Der er ikke gjort yderligere angående den 

grønne strategi, siden det på et fælles-
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bestyrelsesmøde i efteråret 2023 blev 

besluttet at der skal arbejdes mod en fælles 

grøn profil.  

Julehilsen til forældre   Skolebestyrelsen har i flere år haft en 

julehilsen/nytårshilsen til forældrene. Dette 

vil vi også gerne i år. Derfor drøftes 

indholdet. F.eks. at der skal være valg til 

skolebestyrelsen til foråret, styrkelse af 

almenområdet, punkter fra de første 100 

dage af dette skoleår. Det ses dog som en 

fordel at vente med at sende noget ud til 

forældrene til januar 2024.   

Budget  Kort orientering om økonomi 

Hvilke værdier bør lægge til 

grund for den kommende 

budgetlægning 

• Skifte i økonomisystem fra 1. 

januar.  

• Tildelingen til skolen er landet, dog 

kun på skoledelen. SFO kommer 

først jan/feb. 2024. 

• Da vi i 2023 har gået med livrem og 

seler pga. af usikre energipriser, 

lander vi på et positivresultat for 

2023. Der er endnu ikke klarhed 

over det præcise beløb, da alle 

regninger ikke er betalt/modtaget. 

Men umiddelbart omkring de 

200.000kr i plus. 

•  I den nye tildeling får vi via 

strukturpuljen 2,9mio. Det er 

meget positivt. Ellers synes 

kommende budget at se fornuftigt 

ud, om end det er meget tidligt at 

sige noget konkret herom.   

 

Budgetlægningen i detaljer begynder lige 

efter jul/nytår. 

 

Værdier til grund for budgettet:  

• It-fornyelse i klasselokaler og til 

elever. 

 

Gensidig orientering  At sikre kort gensidig 

orientering - kræver det 

drøftelse, anbefales det 

dagsordensat.  

Ledelsen 

• Fra 3-2. Vi er nu en skoleleder og 
en stedfortræder i ledelsen. Det har 
været en positiv opstart. Og den 
rigtige strategi at flytte Ulrik til 
Sommersted allerede fra 

sommerferien 2023.  
 

• En del af en aktindsigt. Vi har også 
som alle andre i Haderslev 
kommune sendt bilag ind til 
økonomiafdelingen. Vi har også 
købekort og benyttet disse, helt 
efter kommunal vejledning. Vi kan 

dokumentere vores forbrug helt ned 
i at vi ved hvilke elever og lærere, 
samt ledere der har købt hvad, og 
hvornår og til hvem pengene er 
gået til. Det er styr på vores bilag.  

 
Medarbejdere 

Nustrup: 
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•     
•   
 

Sommersted: 

•  
•    

 
Elevråd/Nustrup 
 
Elevråd /Sommersted  
Elevrådet i Sommersted har bagt boller og 

uddelt varm kakao til alle eleverne på 
skolen. De har fokus på trivsel og derfor 
gjort noget for at vise dette. Alle klasser 
har også fået en stikbold til deres pauser.  
 
Lokale repræsentanter 
Intet at berette 

Forældrerepræsentanter 

 

Der bliver nævnt opfølgning på styrkelse af 

junioruniverserne, Co-teaching 

  

 

 

NB. Punkter til kommende møde: Smartwatch skal de ligestilles som en mobiltelefon. Genbesøg af princippet 

om mobiltelefoner.  

Guidet tour i Sommersted.  

Co-teaching som styrkelse af det almen.  

Styrkelse af junioruniverserne. 


